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Να δεχόμαστε την θλίψη και τον πόνο ως 
φάρμακο
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Ας δεχόμαστε τον πόνο, τη θλίψη, τις δοκιμασίες ως φάρμακο που μας το στέλνει 
ο Θεός.
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Ας υποφέρουμε τις λύπες και τις δυσκολίες.

Ας ευχαριστούμε τον Κύριο, γνωρίζοντας ότι ο Πατέρας δεν κάνει λάθη.

Ο πατέρας και η μητέρα που αγαπούν το παιδί τους, ποτέ δεν του εύχονται  κάτι 
κακό.

Ας δεχόμαστε κι εμείς έτσι την αγάπη του Θεού, τους καρπούς της οποίας 
βλέπουμε στην πράξη.
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